
                                              
  
                                                                                               
Imatran Golf ry ja Oy yhteispalaveri 3.1.2023 

 
 
Hallituksien kokoonpano 2023: 
Ry: 
Toni Turkkila                      Puheenjohtaja 
Irma Hujanen  Ladykapteeni, varapuheenjohtaja 
Reijo Rinkinen  Kapteeni 
Roman Reijonen  Markkinointiviestintä ja tiedotus¨ 
Katja Rääpysjärvi  Juniorit 
Jouni Urpalainen  Seniorit 
Hannu Savola  Talous 
Jani Sund  Golfin vetovoima  
Anne Suomalainen       Sihteeri 
Oy: 
Teemu Eerola  TJ 
Pekka Aunola  PJ 
Mika Suomalainen hallituksen jäsen 
Marika Taitokari  hallituksen jäsen 
Jani Sund  hallituksen jäsen 
Toni Turkkila  hallituksen jäsen 
 
Yleistä ja ajankohtaista: 
 Koronavuosien jälkeen Oy:n tulot 2022 eivät ole olleet aivan samalla tasolla ja haasteita ollut 

myös kustannusten kasvun myötä. Kustannukset kasvavat myös 2023. Uusia 
yhteistyö/mainossopimuksia on haastava saada. 

 Jäsenmaksut lähetetään viime vuoden tapaan sähköpostilla. 
 

Pro Sohvi Aitala puheenvuoro: 
 Uusi Pro Sohvi esittäytyi ja kertoi kesän tulevista suunnitelmista. Sohvi toimii myös cädärinä. 
 Tavoitteena saada ryhmätreeneihin viime vuotta enemmän porukkaa. 

 
Ry Toni Turkkila puheenvuoro: 
 Kilpailutoimintaan ei ole vielä saatu vetäjää. Kilpailutapahtumista tulee saada lisäarvoa 

osallistujille.  
 Tavoite lyhyellä aikavälillä: Jäsenmaksu tarjoaa jäsenille lisäarvoa = vetovoimaa. 
 Tavoite pitkällä aikavälillä: Imatran Golf on Kaakon kulman vetovoimaisin pelaajien 

kenttä/yhteisö 
  

  



                                              
  
                                                                                               
Kehityskohteet 
 
Aihe Sisältö & Tavoite Toimenpide 
Kumppanuudet 
 

Lisäarvoa kumppanuudesta.  Suunnitelma tulevalle kaudelle 
kumppanuuksien hallintaan.  

Tapahtuma-
kalenteri 

Tapahtumien on riittävästi, paremmin 
täytyy kohdistaa resurssit oikeisiin 
paikkoihin ja varmistaa, ettei 
päällekkäisyyksiä ole. 

Tehdään yhteinen toimikuntien 
tapahtumakalenteri, jossa on otettu 
huomioon alueen tärkemmät tapahtumat. 

Viestintä ja 
tiedotus 
 

Viestintävälineiden käyttö, ei vain somea. 
Ilmoitustaulut paremmin käyttöön. 

Kotisivujen päivityksestä ohje ja tunnukset 
toimikunnille. Ilmoitustaulun siirto. 

Viestintä kentän ulkopuolelle, jolla 
tavoitetaan green fee pelaajia. 

Viestintä ja markkinointi- suunnitelma  

Viestintä ja 
tiedotus 

Kotisivujen aktiivisempi päivitys.  
 

Cädärit pitää mukaan päivittämään 
viestintäkanavia. 

Väylätaulut Väylätaulut ovat uusimista vailla. Tutkitaan mahdollisuuksia ja kustannuksia. 
Viestintä ja 
tiedotus 

Kotisivuilla on paljon tavaraa, joka ei 
tuota lisäarvoa. Perusasiat kuntoon, asiat 
pitää olla helposti löydettävissä.  

Ry ja Oy käyvät yhdessä läpi sivuja ja 
poistavat turhaa sekä muokkaavat 
rakennetta. Jos sivuista ei saada mieleisiä, 
mietitään vuodelle 2024 uusia sivuja. 

Jäsenhankinta Jäsenien voima rekryssä tulisi hyödyntää. 
Jäsenien tietoisuutta pitää lisätä 
mahdollisuudesta tuoda kaverit 
pelaamaan.  

Tehdään oma infolappu, jolla houkutellaan 
jäsenet rekrytointiin mukaan. Voi miettiä 
porkkanaa. 

Jäsenhankinta Tarjouspaketti uusille siirtyville jäsenille 
viime vuoden tapaan. 

Paketti: jäsenmaksu + kausipelimaksu 

Myyntipaketit 
 

Myyntipakettien päivitys Sisäiseen ja ulkoiseen käyttöön materiaalia. 

Talkoot Talkootoiminta aktiivisempaa kentän ja 
klubin hoidossa. 

Oy:n täytyy aktiivisemmin järjestää ja 
koordinoida. 

 
 
Seuraava kokous 
 Seuraava kokous huhtikuussa.  


